
Referat ordinær generalforsamling 2021

Kære beboere på Marievænget

Hermed indkaldes til ordinær generalforsamling i grundejerforeningen Marievænget.

Generalforsamlingen afholdes torsdag den 23. september 2021 kl. 19.30 på

Skanderup-Hjarup Forbundsskole. Dagsorden jfr. vedtægterne.

Tilmeldingsfristen er tirsdag den 21. september 2021. Dette foregår til på mail til Kim på

13@marievaenget.dk

Fremmødte: Nr. , 2, 8, 12, 13,14 24, 26.

Dagsorden:

1. Valg af dirigent og referent.

John nr. 2 valgt som referent og dirigent.

2. Bestyrelsens beretning.

Kim fortalte lidt om aktiviteter, der er sket i løbet af året.

a. Gyngerne er skåret ned af sikkerhedsmæssige årsager.

b. Ingen arrangementer pga. Covid-19.

3. Indkomne forslag til afstemning.

Ingen indkomne forslag.

4. Legepladsens fremtid

a. Den nuværende legeplads skal ryddes op. Klatrestativ skal pilles ned. Alt skal

køres væk. Kim nr. 13 vil kalde ind til en oprydningsdag her i efteråret.

b. Chris nr. 5 undersøger, om der er opbakning til at etablere en ny legeplads.

Han nedsætter evt. en arbejdsgruppe, som har et forslag klar til næste

generalforsamling i foråret 2022.

c. Rikke nr. 24 laver forsøg med “Vild med vilje” nede i vænge 2.

5. Aflæggelse og godkendelse af regnskab, underskrevet af revisor og bestyrelsen.

Regnskab er godkendt. Generalforsamlingen bemærkede, at der skyldes penge for

flere år fra enkelte husstande. Der udsendes endnu en gang rykkere til skyldnerne.

6. Vedtagelse af budget og fastsættelse af kontingent for 2022.

a. Budgettet for 2021 er godkendt.

b. Kontingent for 2022 udsættes til ordinær generalforsamling i foråret 2022.
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7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. Følgende er på valg:

a. Jannie (nr. 26) næstformand er på valg.

Jannie er genvalgt

b. Michael (nr. 16) 2. suppleant er på valg.

Chris nr. 5 valgt

8. Valg af revisor.

Helle nr. 1 genvalgt

9. Eventuelt (der kan ikke stemmes om de forslag, der tages op under eventuelt).

Generalforsamlingen diskuterede miljøstationer. Vi blev enige om, at vi ikke synes der

er behov for det. Der findes allerede miljøstation ved den tidligere friskole på

Enghaven samt på Ejersmindevej. Vi skal evt. også have ny indsamlingsordning i

Kolding kommune.

Vi diskuterede hunde. Generalforsamlingen henstiller til, at man samler sine

hundelorte op og ikke har løsgående hunde.

Vi glæder os til at se mange fremmødte.

Venlig hilsen

Kim (nr. 13) Janni (nr. 26) John (nr. 2)

Formand Næstformand Kasserer


